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Szanowny Pon

Mqrek Woitkowski

Prezydent m. Wtoclawka

W zwiqzku z rozpatrywoniem w dniu 27.08.201.9 podczas obrad Sesii

Rady Miasto Wtoclawek petycji mieszkaricow ul .Mazowieckiej 3 dotyczqcei

przebudowy chodniko w ciqgu ul. Mazowieckiei po lewei stronie od ul.

Kujawskiej do ul. Plonty, uprzejmie prosze o udzielenie informacii o realizacii

przebudowy chodnika w ciqgu ul. Mazowieckieiw bie2qcym roku.

O reolizacjq w/w zadania mieszkaricy iia w ich imieniu zabiegam

od 20L5 roku


